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Hej! 

Det har varit tyst från oss i projektgruppen nu en tid, beroende på att antal operatörer haft 
tid på sig att ta ställning till vår förfrågan. Nu har svarstiden gått ut och vi har fått in två 
mycket intressanta svar och ett något mindre intressant. Vid ett möte med projektgruppen 
i torsdags gick vi noga igenom svaren tillsammans med vår konsult Göran Lundström 
och kom fram till att från de två mest intressanta operatörerna begära några 
kompletterande uppgifter avseende tjänsteutbud, leveranstider och abonnentpriser. 
Beroende på svaren kommer vi sedan att gå vidare och förhandla fram en slutlig 
uppgörelse med den vi finner mest intressant. När det är klart återkommer vi med ett 
konkret erbjudande innehållande uppgifter om tjänsteutbud, priser för anslutning och 
abonnemang samt praktiska frågor runt installation och elektronik med mera. I dagsläget 
är det svårt att ange en mera precis tidpunkt för när detta erbjudande kan komma att gå ut. 
Det beror på hur lång tid som krävs för att komma fram till en uppgörelse med vald 
operatör.  Vi har givetvis ambitionen att arbeta så snabbt som möjligt men samtidigt vill 
vi också vara noggranna och ta fram bästa möjliga erbjudande och hoppas att Ni har 
tålamod att invänta det. Vi återkommer alltså så snart som möjligt.  

Med vänliga hälsningar, 
Matts Back  för Projektgruppen Fiber i Länna
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